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P R O T O K Ó Ł  Nr XVII /2019                                                                                                                        
z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

w dniu 27 listopada 2019 r. 
 
 XVII sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie VIII kadencji odbyła się w sali narad Urzędu 
Miasta i Gminy Nowa Dęba i trwała od godz. 1600  do godz. 1830. 
W sesji uczestniczyło 14 radnych, zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
Radni obecni; 

1. Michał Chmielewski 
2. Tomasz Dziemianko 
3. Maria Garboś 
4. Tomasz Gazda 
5. Paweł Grzęda 
6. Hubert Kopeć 
7. Marek Kopeć 
8. Tomasz Kopeć 
9. Stanisław Rawski 
10. Łukasz Serafin 
11. Stanisław Skimina 
12. Helena Tłusta 
13. Marian Tomczyk 
14. Tomasz Wolan 

Radny nieobecny – Damian Diektiarenko. 
Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, mieszkańcy miasta i gminy oraz pracownicy 
UMiG, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 2 do protokołu. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej. 
4. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
5. Wolne wnioski i informacje radnych. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian budżetu miasta i gminy Nowa Dęba na 2019 rok, 
2) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 
3) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 
4) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy (garaże), 
5) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy (reklama), 
6) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy (ul. Krasickiego), 
7) zmieniająca uchwałę w sprawie stypendiów sportowych i nagród za osiągnięte wyniki 

sportowe oraz działalność sportową, 
8) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych, 
9) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2019, 
10) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości od 2020 roku, 
11) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych od 2020 roku, 
12) poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 
13) uchylająca uchwałę w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne, 

14) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie 
zagospodarowania odpadów, 

15) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy, 



2 
 

16) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, 

17) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 
stawki takiej opłaty oraz zwolnienia z opłaty, 

18) ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 
w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych stałych oraz 
nieczystości ciekłych, 

19) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości, 

20) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, 

21) poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia 
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

7. Apel w sprawie wzrostu opłat za zagospodarowanie odpadów komunalnych w gminie Nowa 
Dęba. 

8. Zapytania i wnioski mieszkańców. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Zamknięcie obrad. 

Ad. 1. 
Otwarcia sesji dokonał I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Wolan, który powitał      
wszystkich zebranych, w tym osoby zaproszone do udziału w sesji, mieszkańców miasta i 
gminy oraz pracowników UMiG. 
Następnie  stwierdził wymaganą liczbę radnych ( 14 ) do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
Ad. 2.  
Przewodniczący obrad przedstawił proponowany porządek sesji i zapytał, czy są uwagi do 
porządku obrad.   
Burmistrz Wiesław Ordon wniósł o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały uchylającej 
uchwałę w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 
Przedstawił jednocześnie uzasadnienie do złożonego wniosku. 
Radny Marian Tomczyk zawnioskował o wprowadzenie do porządku sesji przyjęcie Apelu w 
sprawie wzrostu opłat za zagospodarowanie odpadów komunalnych w gminie Nowa Dęba. 
Następnie radny Marek Kopeć wniósł o zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał RM tzw. 
śmieciowych, które były procedowane w szybkim tempie na posiedzeniu komisji, a sprawy 
wymagają dłuższej i szczegółowej analizy. 
Tomasz Wolan wyjaśnił, że tempo prac wynika ze wzrostu cen od 1.01 2020 r. przyjmowanych 
odpadów komunalnych pochodzących z terenu naszej gminy przez Zakład Mechaniczno-
Biologicznego Przetwarzania Odpadów Komunalnych w Stalowej Woli pełniącego funkcje 
Instalacji Komunalnej. 
Przewodniczący obrad poddał kolejno pod głosowania złożone wnioski, w wyniku których:  
1) wniosek burmistrza został przyjęty przy 14 głosach „za”, 
2) wniosek Mariana Tomczyka został przyjęty 14 głosach „za”, 
3) wniosek Marka Kopcia uzyskał 4 głosy „za”, 8 „przeciw” i 2 „wstrzymujące się”, w związku 
z czym nie został przyjęty przez radę. 

Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Helena Tłusta, Tomasz Wolan. 
PRZECIW (8) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Paweł Grzęda, Hubert Kopeć, 
Stanisław Rawski, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Tomasz Gazda, Łukasz Serafin. 
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NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek obrad sesji po zmianach. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, 
Tomasz Wolan. 
PRZECIW (1) 
Tomasz Kopeć. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marek Kopeć, Helena Tłusta. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 

Ad. 3. 
Przyjęcie protokołu z XVI sesji. 
Przewodniczący obrad Tomasz Wolan zwrócił się do radnych czy są uwagi do protokołu z XVI 
sesji Rady Miejskiej w dniu 30 października 2019 r. Uwag nie było. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
Ad. 4. 
Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od 26 października do 22 listopada  
2019 przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Wiesław Ordon. 
Następnie Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 
Burmistrz udzielił odpowiedzi na zapytania radnych w związku ze sprawozdaniem. 
Ad. 5. 
Wolne wnioski i informacje radnych. 
Tomasz Dziemianko w imieniu nieobecnego Przewodniczącego RM Damiana Diektiarenko 
zaapelował o podjęcie pilnych działań w kierunku poprawy bezpieczeństwa na drogach 
miejskich, co w obliczu mającego miejsce tragicznego wypadku na ulicy Jana Pawła II, zwróciło 
ponownie uwagę na konieczność zajęcia się tym tematem. Radny wskazał w szczególności na 
brak przejść dla pieszych w miejscach, gdzie ciągi chodnikowe kończą się zejściem na ulicę oraz 
wniósł o dokonanie pilnego przeglądu miasta w tym zakresie. 
Marek Kopeć zwrócił się do burmistrza w następujących sprawach; 

 przypomniał, że kilka miesięcy temu zwracał się do burmistrza o informację na temat 
ilości gospodarstw domowych, które nie są podłączone do kanalizacji sanitarnej, 

 nadmienił o deklaracji posła Zbigniewa Chmielowca w sprawie środków na 
termomodernizację sali gimnastycznej w ZPO w osiedlu Dęba, 

 zapytał na jakim etapie znajduje się sprawa kostki brukowej pomiędzy ulicami 
Konopnickiej a Kwiatkowskiego, 

 zapytał w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Robotniczej w os. Dęba. 
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Po informacji burmistrza w tej sprawie, Marek Kopeć zwrócił się o każdorazowe informowanie 
radnych o takich działaniach w celu uczestniczenia w postępowaniu. 
Burmistrz ustosunkował się do pozostałych spraw postawionych przez radnego. 
Marian Tomczyk ponownie zwrócił uwagę na problem wałęsających się psów w Cyganach, które 
stwarzają zagrożenie i dodał, że mieszkańcy oczekują podjęcia działań w tej sprawie. 
Burmistrz odpowiedział, że w urzędzie jest pracownik który między innymi zajmuje się 
bezdomnością zwierząt oraz dodał, że psy, których dotyczy zgłoszenie mają swoich właścicieli 
na których spoczywają obowiązki z racji ich posiadania. 
Tomasz Kopeć wniósł do burmistrza o podjęcie działań w sprawie przejścia dla pieszych na 
wysokości sklepu „groszek” w osiedlu Dęba. 
W kolejnej sprawie radny zgłosił do prezesa PGKiM problem występowania cofki w 
kanalizacji sanitarnej na odcinku w Alfredówce.  
W związku z zapytaniem Tomasza Wolana burmistrz poinformował w sprawie zadłużenia 
występującego na lokalach komunalnych i postępowania w tych sprawach. 
Radny Marian Tomczyk zgłosił wniosek, aby punkt zapytania i wnioski mieszkańców 
umieszczany był w początkowej części obrad sesji. Wniosek umotywował tym, że mieszkaniec, 
który przybył na sesję i zamierza zabrać głos, musi czekać na tę możliwość trudny do określenia 
czas. Radny dodał, że wniosek składa na prośbę mieszkańców. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: umieszczania punktu zapytania i wnioski mieszkańców na 
początku obrad sesji RM. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Maria Garboś, Tomasz Gazda, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz 
Serafin, Stanisław Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk. 
PRZECIW (3) 
Tomasz Dziemianko, Paweł Grzęda, Tomasz Wolan. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Chmielewski, Hubert Kopeć. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
Ad. 6. 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
1)  Skarbnik Gminy Alicja Furgał przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
zmian budżetu miasta i gminy Nowa Dęba na 2019 rok. Poinformowała, że w projekcie 
wprowadzono po stronie dochodowej środki uzyskane ze zwrotu odsetek od nienależnie 
wypłaconych świadczeń wychowawczych z lat ubiegłych, które w całości odprowadzane są do 
Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego, oraz środki z odpłatności za pobyt dzieci w Żłobku 
Miejskim. Natomiast po stronie wydatkowej: 
1) dokonano zmiany przeznaczenia środków będących w dyspozycji osiedla Buda Stalowska 
zgodnie z podjętą uchwałą zebrania osiedlowego, 
2) wprowadzono do budżetu nowe zadanie inwestycyjne związane z przebudową wodociągu 
w miejscowości Tarnowska Wola - brakującą kwotę zabezpieczono z zadania inwestycyjnego 
 -przebudowa wielorodzinnego budynku mieszkalnego przy Kościuszki 110 w Nowej Dębie, 
3) w rozdziale gospodarka odpadami zwiększono środki na dotację dla Gminy Stalowa Wola 

związaną z odbiorem i utylizacją odpadów komunalnych, a zmniejszono wydatki z usług 
pozostałych. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Grzęda poinformował, że komisja pozytywnie   
zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było. 
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Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/128/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE ZMIAN BUD ŻETU MIASTA I GMINY NOWA D ĘBA NA 2019 ROK 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
2)   Barbara Duda kierownik ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości UMiG 
przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na 
zamianę nieruchomości. 
Poinformowała, że celem zamiany działki o pow. 0,3963 ha położonej w Chmielowie 
stanowiącej własność Gminy Nowa Dęba na działkę o pow. 0,2820 ha położoną w Chmielowie 
stanowiącą własność Skarbu Państwa w użytkowaniu wieczystym osoby fizycznej jest nadanie 
regularnego kształtu obu nieruchomościom, co pozwoli je w przyszłości racjonalniej 
zagospodarować. W przypadku nierównej wartości zamienianych nieruchomości zostanie 
zastosowana dopłata, której wysokość będzie równa różnicy zamienianych nieruchomości. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

   Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/129/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA ZAMIAN Ę NIERUCHOMO ŚCI .  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 

 3)   Barbara Duda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy. 
 Poinformowała, że 31 grudnia 2019 r. wygasają dotychczasowe umowy dzierżawy 
 nieruchomości gruntowej położonej w Nowej Dębie przy ulicy Leśnej, która wykorzystywana     
 jest jako działki pod uprawę owoców i warzyw. Dodała, że dzierżawcy wystąpili z wnioskami  
 o przedłużenie dotychczasowych umów. 
 Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
 Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/130/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNYCH UMÓW 
DZIERŻAWY . 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
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Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 

4)   Barbara Duda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy. 
Poinformowała, że projekt dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie na okres 10 lat kolejnych 
umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości położonych na terenie 
miasta Nowa Dęba zabudowanych garażami murowanymi. Dotychczasowe umowy dzierżawy 
wygasają z dniem 31 grudnia 2019, a dzierżawcy wystąpili z wnioskami o ich przedłużenie. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/131/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNYCH UMÓW 
DZIERŻAWY .  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
5)   Barbara Duda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 
Wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie na okres trzech lat 
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w 
Chmielowie, z przeznaczeniem na ustawienie tablicy reklamowej. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/132/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY 
DZIERŻAWY . 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
6)   Barbara Duda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 
Poinformowała, że projekt dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie na okres trzech lat kolejnej 
umowy dzierżawy części nieruchomości o pow. 25 m², położonej w Nowej Dębie przy ulicy 
Krasickiego z Bomar Spółka z o.o. z siedzibą w Warszawie. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/133/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY 
DZIERŻAWY . 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
PRZECIW (1) 
Helena Tłusta. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
7)  Adam Szurgociński dyrektor Samorządowego Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwałę w sprawie stypendiów 
sportowych i nagród za osiągnięte wyniki sportowe oraz działalność sportową. 
Poinformował, że projekt dotyczy dostosowania wzoru wniosku o przyznanie stypendium 
sportowego/nagrody rzeczowej/nagrody pieniężnej, który stanowi załącznik do uchwały RM z 
30 listopada 2017 określającej szczegółowe zasady, tryb przyznawania i pozbawiania 
stypendiów sportowych i nagród dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe oraz 
nagród dla trenerów wyróżniających się w działalności sportowej, do norm prawnych 
zawartych w rozporządzeniu Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) w sprawie ochrony osób 
fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 
przepływu takich danych.  
Hubert Kopeć Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu, Spraw 
Statutowych i Społecznych poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/134/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  ZMIENIAJ ĄCA UCHWAŁ Ę W SPRAWIE STYPENDIÓW 
SPORTOWYCH I NAGRÓD ZA OSI ĄGNIĘTE WYNIKI SPORTOWE ORAZ 
DZIAŁALNO ŚĆ SPORTOWĄ.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
8) Mieczysław Nalepa Kierownik Ref. Spraw Komunalnych przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali 
użytkowych. 
Poinformował, że projekt dotyczy wyrażenia zgody na najem na okres trzech lat lokali 
użytkowych w budynku Jana Pawła II 4 w Nowej Dębie, na rzecz dotychczasowych najemców. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Dodał, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt z autopoprawką burmistrza, dotyczącą 
dalszego wynajmu lokalu przy ul. Rzeszowska 5. 
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Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/135/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNYCH UMÓW NAJMU 
LOKALI U ŻYTKOWYCH.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Helena 
Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kopeć. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
9) Mieczysław Nalepa przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 
zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 
2019. 
Poinformował, że przedłożony projekt uchwały zawiera korekty niewykorzystanych środków 
na poszczególnych zadaniach ujętych w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2019. Poinformował, na których zadaniach zmniejsza się 
pierwotne kwoty, a następnie przedstawił propozycję zwiększenia środków na zadania: 
- zakup sprzętu sportowego i wyposażenia hal i boisk sportowych, zakup sprzętu 
i wyposażenia dla pracowni, szkół, klubów, m. in. w ramach tworzenia warunków do spędzania 
czasu wolnego oraz zakup nagród na organizowane konkursy, zawody i turnieje, 
- realizacja podstawowej nauki pływania, z szczególnym uwzględnieniem dzieci niewydolnych 
wychowawczo i zagrożonych patologiami. 
Hubert Kopeć Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu, Spraw 
Statutowych i Społecznych poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Pytań nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/136/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  
W SPRAWIE  ZMIANY GMINNEGO PROGRAMU PROFILAKTYKI I 
ROZWI ĄZYWANIA PROBLEMÓW ALKOHOLOWYCH NA ROK 2019.   
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
10) Skarbnik Gminy Alicja Furgał przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości od 2020 roku. 
Przedłożony projekt uchwały zakłada średnio 3 % wzrost stawek w stosunku do roku 2019  
który da przewidywany wzrost dochodów budżetu w 2020 roku ok. 300.000,-zł. Powyższy 
wzrost będzie uwzględniony w projekcie budżetu na 2020 rok.  Skarbnik dodała, że w 2019 
roku obowiązywały stawki z roku poprzedniego. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Grzęda poinformował, że komisja pozytywnie   
zaopiniowała projekt uchwały. 
W trakcie dyskusji głos zabrali; 
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Marek Kopeć powiedział, że jest w stanie poprzeć propozycję podwyższenia stawek podatków, 
co jednakże warunkuje podjęciem przez burmistrza realnych działań oszczędnościowych i tu 
wskazał na obszar oświaty, gdzie jak powiedział dysonans pomiędzy subwencją, a realnymi 
kosztami jest coraz większy. Proponuje pochylić się nad nową siecią szkół w gminie nie tylko 
mając na uwadze stronę finansową, ale możliwość rozwoju dzieci. Radny zauważył, że stawki 
zaproponowane przez burmistrza są zbliżone do stawek ministerialnych i zapytał, czy burmistrz 
ma realny plan poprawy efektywności w obszarze wydatków stałych. 
Burmistrz w dużym skrócie wyjaśnił co składa się na dochody gminy, gdzie jednym z czynników 
są wpływy z podatków i opłat. Dodał, że stawki podatków nie były podnoszone przez ostatnie 2 
lata i przedłożone propozycje pokrywają inflację. Burmistrz wskazał ponadto na przyczyny 
niezależne tj. podniesienie płacy minimalnej, czego skutkiem będzie wzrost płac, który przełoży 
się w budżecie gminy na kwotę ok. 600 tys. zł. Kolejna kwota ok. 600 tys. zł. którą należy 
zabezpieczyć, to skutek wzrostu kosztów energii elektrycznej. Dalej burmistrz mówił o 
możliwych działaniach oszczędnościowych i dodał, że nasz urząd jest jednym z najtańszych 
urzędów w regionie. W swojej wypowiedzi burmistrz zauważył, że główne obciążenie 
podatkowe ponoszą przedsiębiorcy i gmina podejmuje działania sprzyjające firmom, poprzez 
między innymi poprawę infrastruktury drogowej. Burmistrz uważa, że nie należy mówić o 
rozrzutności, a wzrost podatków w skali rocznej o ok. 300 tys. nie zabezpieczy potrzeb gminy. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/137/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE OKREŚLENIA WYSOKO ŚCI STAWEK PODATKU OD NIERUCHOMO-
ŚCI OD 2020 ROKU.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Helena Tłusta, Marian 
Tomczyk, Tomasz Wolan. 
PRZECIW (2) 
Marek Kopeć, Tomasz Kopeć. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
11) Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych od 2020 roku. 
Poinformowała, że zgodnie z przepisami ustawy o podatkach i opłatach lokalnych rada gminy 
określa wysokość stawek podatku od środków transportowych obowiązujących na terenie danej 
gminy. Od 2016 roku na terenie Gminy Nowa Dęba obowiązywały niezmienione stawki, a 
przedłożony projekt uchwały zakłada wzrost podatku o 3 %. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Grzęda poinformował, że komisja pozytywnie   
zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/138/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE OKREŚLENIA WYSOKO ŚCI STAWEK PODATKU OD ŚRODKÓW 
TRANSPORTOWYCH OD 2020 ROKU.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Helena Tłusta, Marian 
Tomczyk, Tomasz Wolan. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Marek Kopeć, Tomasz Kopeć. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
12) Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie poboru 
podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 
inkaso. Poinformowała, że inkaso poboru podatków dokonywane przez sołtysów i przewodni-
czących osiedli wynosiło dotychczas 1% zainkasowanych kwot. Procent inkasa obowiązywał 
od 2003 roku. Kwoty zainkasowane przez inkasentów w 2018 roku to 2.009,-zł. Biorąc pod 
uwagę inflację od 2003 roku, proponuje się podwyższenie inkasa do 3% zainkasowanych kwot. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Grzęda poinformował, że komisja pozytywnie   
zaopiniowała projekt uchwały. Pytań i uwag nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/139/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE POBORU PODATKÓW W DRODZE INKASA, WYZNACZENIA 
INKASENTÓW I OKRE ŚLENIA WYSOKO ŚCI WYNAGRODZENIA ZA INKASO.   
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Helena 
Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
PRZECIW (1) 
Tomasz Kopeć 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
13) Mieczysław Nalepa Kierownik Ref. Spraw Komunalnych przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
w zakresie zagospodarowania odpadów. Powiedział, że podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego o współpracy Gminy Nowa Dęba z Gminą 
Stalowa Wola w zakresie zagospodarowania odpadów jest niezbędne z punktu widzenia 
konieczności kompleksowego rozwiązania problemu gospodarki odpadami zgodnie z obowią-
zującym prawem polskim oraz wspólnotowym. Współpraca z Gminą Stalowa Wola w/w 
zakresie pozwoli na uzyskania przez mieszkańców Gminy Nowa Dęba możliwości 
przetwarzania odpadów w nowoczesnym zakładzie wybudowanym we współfinansowaniu ze 
środków unijnych, gwarantującym tym samym możliwie niską cenę za zagospodarowanie 
odpadów komunalnych. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/140/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE POROZUMIENIA MI ĘDZY-
GMINNEGO W ZAKRESIE ZAGOSPODAROWANIA ODPADÓW.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław 
Skimina, Helena Tłusta, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan. 
NIEOBECNI (1) 
Damian Diektiarenko. 
 

O godz. 1715 przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 
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O godz. 17 30 obrady zostały wznowione. 

Po przerwie obrady opuściła radna Helena Tłusta. Obecnych – 13 radnych. 
14) Mieczysław Nalepa przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 
uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy. 
Ustawa z 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach nakłada na radę 
gminy obowiązek określenia w drodze uchwały - regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie gminy. Projekt Regulaminu przedłożony został do zaopiniowania Państwowemu 
Powiatowemu Inspektorowi Sanitarnemu w Tarnobrzegu, który pozytywnie zaopiniował 
przedłożony projekt. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uwag nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/141/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE UCHWALENIA REGULAMINU UTRZYMANIA CZYSTO ŚCI I 
PORZĄDKU NA TERENIE GMINY.   
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Marek Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 
Tomczyk, Tomasz Wolan. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Kopeć. 
NIEOBECNI (2) 
Damian Diektiarenko, Helena Tłusta. 
15) Mieczysław Nalepa przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  
Poinformował, że przepisy ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach nakładają na 
radę gminy obowiązek określenia w drodze uchwały szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Uchwała określa w szczególności 
częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób 
świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uwag nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/142/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE OKREŚLENIA SZCZEGÓŁOWEGO SPOSOBU I ZAKRESU ŚWIADCZE-
NIA USŁUG W ZAKRESIE ODBIERANIA ODPADÓW KOMUNALNYCH  OD 
WŁA ŚCICIELI NIERUCHOMO ŚCI I ZAGOSPODAROWANIA TYCH ODPADÓW.   
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, 
Tomasz Wolan. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Marek Kopeć, Tomasz Kopeć. 
NIEOBECNI (2) 
Damian Diektiarenko, Helena Tłusta. 
16) Agnieszka Kwaśnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 
takiej opłaty oraz zwolnienia z opłaty. 
Poinformowała, że Spółka MZK w Stalowej Woli przedstawiła nowe ceny za odpady „na 
bramie”. I tak koszty odpadów zmieszanych, które stanowią główny składnik naszych śmieci z 
200 zł rosną do 490 zł za tonę; odpady w żółtych workach ze 160 zł na 300 zł. Cena odpadów 
wielkogabarytowych wzrośnie trzykrotnie – do 1000 zł za tonę. Do wzrostu kosztów dołoży się 
konieczność wyposażenia śmieciarki w wagę, zakup oprogramowania i sprzętu do kodów 
kreskowych. Ustawodawca wprowadził także obowiązek odbioru odpadów z obszarów 
wiejskich 2 razy w miesiącu (od kwietnia do października) – obecnie robimy to raz na 3 
tygodnie. Tak więc koszty transportu dla obszarów wiejskich wzrosną o 30%. Do tego 
wszystkiego należy dołożyć stały przyrost odpadów komunalnych – średniorocznie o 5%, co 
należy uwzględnić w kalkulacji. Jest to objaw wzrostu dochodów mieszkańców, ale też wpływa 
na koszt zagospodarowania odpadów. Aby zahamować wzrost kosztów odbioru i zagospodaro-
wania odpadów musimy ograniczyć ilość odpadów zmieszanych, nie tylko dlatego, że będzie 
taniej, ale także nie będziemy płacić kar za zbyt mały recykling. Mniej odpadów zmieszanych, 
to mniej trafi ich na składowisko i mniejsza będzie opłata składowiskowa. Mając na względzie 
wszystkie te uwarunkowania przedstawia się projekt uchwały, niezbędny do właściwej 
organizacji procesu odbioru i zagospodarowania odpadów. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący obrad Tomasz Wolan zwrócił się do wiceprezesa PGKiM Jakuba Sudoła o 
przybliżenie mieszkańcom zasad będących przedmiotem uchwały i krótkiej informacji o 
zmianach w dotychczasowym systemie, które nastąpią od  1stycznia 2020. 
W trakcie dyskusji nad projektem uchwały Marek Kopeć wskazał na wady zaproponowanej 
metody ustalenia opłaty i powiedział, że nie zagłosuje za zaproponowanym rozwiązaniem, 
które uderza w rodzinę. Radny uważa naliczanie opłaty od osoby jest niewłaściwe i wskazał na; 

 brak gradacji stawki w dół, w zależności od ilości osób w gospodarstwie, 
 sposób uderza w gospodarstwa składające się z większej liczby osób. Radny zauważył, 
że koszt transportu i obsługi pracownika do takiego gospodarstwa jest taki sam jak do 
gospodarstwa jednoosobowego, 

 sposób naliczania w zależności od ilości osób powoduje wzrost biurokracji, 
 metoda stoi w sprzeczności do polityki prorodzinnej. 

Podsumowując swoją wypowiedź Marek Kopeć zwrócił się o ustalenie opłaty za gospodaro-
wanie odpadami komunalnymi od gospodarstwa bądź od powierzchni nieruchomości. 
Stanisław Skimina zwrócił uwagę, że 16% całości odpadów stanowią odpady segregowane, 
natomiast pozostałe to niesegregowane za które opłaty są dużo wyższe. Zwrócił się tym samym 
do burmistrza z zapytaniem jakie działania zamierza podjąć gmina w kwestii segregacji 
odpadów i zmniejszenia kosztów odprowadzania śmieci. 
Burmistrz odpowiedział, że ta sprawa uregulowana jest w pakiecie przedłożonych uchwał. 
Dodał, że zgodnie z przepisami gmina jest organizatorem odbioru i zagospodarowania 
odpadów. Ponadto system ma być tak skonstruowany, aby gmina nie dokładała do śmieci, a 
cały system musi się finansować z opłat mieszkańców. Po zmianie przepisów, które nastąpiły 
we wrześniu br. problemem jest znalezienie miejsca w którym mają być składowane odpady. 
W perspektywie w Stalowej Woli ma powstać spalarnia. Cena śmieci wzrasta z 10 zł. na 19,80 
a średnioroczny przyrost odpadów komunalnych wynosi 5%. 
Problem jest duży, należy robić wszystko aby ilość odpadów zmieszanych zmniejszyła się, aby 
mieszkańcy nie ponosili nadmiernych opłat. Szansą na to, aby stawka nie rosła jest potrzeba 
segregowania. Burmistrz dodał, że opłaty prorodzinne w zależności od liczby członków w 
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rodzinie obowiązują od 2013 roku do końca grudnia br. Burmistrz uważa, że wybrana metoda 
jest metodą najbardziej racjonalną i zwrócił się o jej przyjęcie. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/143/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE WYBORU METODY USTALENIA OPŁATY ZA GOSPODAROWANIE 
ODPADAMI KOMUNALNYMI, USTALENIA STAWKI TAKIEJ OPŁAT Y ORAZ 
ZWOLNIENIA Z OPŁATY.   
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, 
Tomasz Wolan 
PRZECIW (2) 
Marek Kopeć, Tomasz Kopeć. 
NIEOBECNI (2) 
Damian Diektiarenko, Helena Tłusta. 
17) Mieczysław Nalepa przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 
ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w 
zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych stałych oraz nieczystości 
ciekłych. Ustawa z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 
nakłada na radę gminy obowiązek podjęcia uchwały w sprawie górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi odbioru i zagospodarowania zebranych 
na terenie nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych. Stawki 
wymienione w przedmiotowej uchwale dotyczą właścicieli nieruchomości, którzy nie są 
obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/144/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE USTALENIA GÓRNYCH STAWEK OPŁAT PONOSZONYCH PRZEZ 
WŁA ŚCICIELI NIERUCHOMO ŚCI ZA USŁUGI W ZAKRESIE USUWANIA I 
UNIESZKODLIWIANIA ODPADÓW KOMUNALNYCH STAŁYCH ORAZ 
NIECZYSTO ŚCI CIEKŁYCH.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Tomasz Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 
Tomczyk, Tomasz Wolan. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Kopeć. 
NIEOBECNI (2) 
Damian Diektiarenko, Helena Tłusta. 
18)  Agnieszka Kwaśnik prac. ds. opłat za gospodarowania odpadami komunalnymi UMiG 
przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji 
przez właścicieli nieruchomości. 
Powiedziała, że uwzględniając konieczność zapewnienia prawidłowego obliczenia wysokości 
opłaty niezbędnym jest ustalenie nowego wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodaro-
wanie odpadami komunalnymi. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Grzęda poinformował, że komisja pozytywnie   
zaopiniowała projekt uchwały. Pytań i uwag nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/145/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE WZORU DEKLARACJI O WYSOKO ŚCI OPŁATY ZA GOSPODAROWA-
NIE ODPADAMI KOMUNALNYMI ORAZ TERMINU I MIEJSCA SKŁ ADANIA 
DEKLARACJI PRZEZ WŁA ŚCICIELI NIERUCHOMO ŚCI.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, 
Tomasz Wolan. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marek Kopeć, Tomasz Kopeć. 
NIEOBECNI (2) 
Damian Diektiarenko, Helena Tłusta. 
19)  Agnieszka Kwaśnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
W związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz biorąc pod 
uwagę konieczność pozyskiwania należnych opłat w sposób płynny, a jednocześnie nie 
obciążający jednorazowo mieszkańców gminy należy zmienić terminy opłat na comiesięczne. 
Tomasz Dziemianko Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/146/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE TERMINU, CZ ĘSTOTLIWO ŚCI I TRYBU UISZCZANIA OPŁATY ZA 
GOSPODAROWANIE ODPADAMI KOMUNALNYMI.   
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, 
Tomasz Wolan. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marek Kopeć, Tomasz Kopeć. 
NIEOBECNI (2) 
Damian Diektiarenko, Helena Tłusta. 
20)  Agnieszka Kwaśnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia 
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Inkaso poboru podatków dokonywane przez sołtysów i przewodniczących osiedli wynosiło 
dotychczas 1% zainkasowanych kwot. Procent inkasa obowiązywał od 2013 roku. Kwoty 
zainkasowane przez inkasentów w 2018 roku, to 995,-zł. Biorąc pod uwagę inflację od 2013 
roku proponuje się podwyższenie inkasa do 3% zainkasowanych kwot. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Grzęda poinformował, że komisja pozytywnie   
zaopiniowała projekt uchwały. Pytań i uwag nie było. 
Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/147/2019 RADY MIEJSKIEJ  W NOWEJ DĘBIE  W 
SPRAWIE POBORU OPŁATY ZA GOSPODAROWANIE ODPADAMI KOMUNAL-
NYMI W DRODZE INKASA, OKRE ŚLENIA INKASENTÓW I WYSOKO ŚCI 
WYNAGRODZENIA ZA INKASO . 
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Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Michał Chmielewski, Tomasz Dziemianko, Maria Garboś, Tomasz Gazda, Paweł Grzęda, 
Hubert Kopeć, Stanisław Rawski, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, 
Tomasz Wolan. 
PRZECIW (1) 
Tomasz Kopeć 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Kopeć. 
NIEOBECNI (2) 
Damian Diektiarenko, Helena Tłusta 
Ad. 7. 
Projekt Apelu w sprawie wzrostu opłat za zagospodarowanie odpadów komunalnych w gminie 
Nowa Dęba skierowanego do Prezesa Rady Ministrów oraz Ministra Środowiska przedstawił 
radny Marian Tomczyk. Treść Apelu stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Paweł Grzęda odniósł się do kwestii wzrostu kosztów odbioru i zagospodarowania odpadów 
komunalnych i zapoznał radę z fragmentami raportu z badania rynku usług związanych z 
gospodarowaniem odpadami komunalnymi w gminach miejskich w latach 2014-2019 na 
zlecenie Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów datowanego na sierpień 2019. Paweł 
Grzęda powiedział, że z raportu wynika, że jednym z głównych czynników rosnących kosztów 
wywozu odpadów jest brak konkurencji. Następnie odniósł się punkt po punkcie do treści 
Apelu i wskazał na niespójność bądź absurdy w niektórych zapisach, gdzie chcemy ograniczyć 
konkurencję, powinniśmy apelować o obniżenie „opłaty marszałkowskiej”, a nie zwolnienie 
dynamiki jej wzrostu. Radny wskazał na ograniczenia w przepisach w sprawie budowy spalarni 
oraz zapis o działaniach na rzecz zwiększenia skuteczności powrotu opakowań do producenta. 
Radny uważa, że producent przełoży te koszty na konsumenta. 
W podsumowaniu radny wniósł, aby treść Apelu przetworzyć i urealnić i powrócić do sprawy 
na następnej sesji. 
Marek Kopeć przyznał rację przewodniczącemu komisji budżetowej w kwestii opakowań, 
natomiast nie zgodził się budową spalarni w każdej gminie. 
Następnie inicjator Apelu Marian Tomczyk ustosunkował się do uwag radnych.  
Rada stanęła na stanowisku, że treść Apelu należy ponownie przepracować.  
Ad. 8. 
Zapytania i wnioski mieszkańców. 
Krzysztof Kosiorowski w imieniu właścicieli działek objętych miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego miasta Nowa Dęba-1, zwrócił się z zapytaniem czy projekt 
budżetu gminy na 2020 rok przewiduje środki na zmianę planu i studium. 
Z-ca burmistrza Leszek Mirowski wspomniał o braku akceptacji ze strony mieszkańców ceny 
wykupu gruntów od właścicieli w wys. 4 tys./ar i dodał, że w zależności od dalszych 
kierunków przyjętych przez RM, takie działania podejmie burmistrz w tej sprawie. 
Tomasz Wolan dodał, że rada od przyszłego tygodnia podejmie prace nad projektem budżetu i 
wówczas będzie można podejmować propozycje rozwiązań tej sprawy. 
K. Kosiorowski poruszył także problem zmiany organizacji ruchu na ulicy Bocznej i 
Robotniczej w osiedlu Dęba i zwrócił się do burmistrza o to, aby ponownie rozpatrzyć 
zasadność przyjętych rozwiązań. 
Wniósł również o wprowadzenie zakazu wjazdu na teren zalewu z uwagi na duży ruch kołowy 
na tej ulicy. 
Burmistrz wyjaśnił, że sprawa zmiany organizacji ruchu na ulicy Bocznej i Robotniczej będzie 
ponownie przeanalizowana. 
W kwestii wjazdu na teren zalewu dyrektor SOSiR pracuje już nad ograniczeniem ruchu. 
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Ad. 9. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Sekretarz Gminy poinformowała, że w okresie od ostatniej sesji złożona została interpelacja 
przez radnego Marka Kopcia. W tej sprawie wystosowane zostało zapytanie do PGKiM w 
Nowej Dębie i po wpłynięciu odpowiedzi zostanie przedstawiona na następnej sesji. 
Ad. 10. 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, I Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Wolan 
podziękował wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosił zamknięcie obrad XVII sesji 
VIII kadencji Rady Miejskiej w Nowej Dębie. 

  

                                                              I Wiceprzewodniczący Rady 
                            Tomasz Wolan 
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